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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat politieagenten nog steeds vaak betrokken zijn bij 
ongelukken op de weg (ingezonden 4 januari 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat politieagenten nog steeds vaak betrokken 
zijn bij ongelukken op de weg?1 

Vraag 2
Hoe verklaart u het feit dat het aantal aanrijdingen door de politie hoog blijft 
ondanks dat de rijtraining voor politieagenten sinds 2011 verplicht is? 

Vraag 3
Hoe gaat u ervoor zorgen dat het aantal aanrijdingen waar agenten bij 
betrokken zijn, wordt verminderd? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de politievakbond die aangeeft dat de verplichte 
rijtraining en verplichte schiettraining door de roosterdrukte er nog wel eens 
bij in schieten? 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven van het aantal agenten dat de verplichte 
rijtraining en schiettraining in 2011 en 2012 moest volgen en van het aantal 
agenten dat deze trainingen ook daadwerkelijk volledig heeft afgerond? 

Vraag 6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat alle agenten die deze verplichte trainingen 
moeten doorlopen, ook kunnen doorlopen?

1 AD, 3 januari 2013, «Agenten nog vaak brokkenmakers»
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